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讀者感言： 

這本書幫助我忘了我的煩惱，我跟著書中的那些人又笑又哭，隨著它

平易清楚的語言，每個年齡層的人都能夠享受它。-- Vivian 

書中的第一部分確實打動了我的心，而且使我想要繼續閱讀，但是，

當我進入第二部分的時候，我逐漸感到無趣，事實上，我並沒有讀完

那本書。-- Rod 

這本書拯救了我的生活，它打開了引領我進入真愛世界的一道門，我

能夠用全新的眼光看我周遭的世界。-- Candy
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Words from readers:   

    The book helped me forget about my worries. I laughed and cried with 

those people in the book. With its simple and clear language, people of all 

ages can enjoy it. –Vivian  

 The first part of the book really touched my heart and made me want 

to read on. However, I was getting bored when I came to the second part. 

In fact, I didn’t finish the book. – Rod 

 The book saved my life. It opened a door that led me into the world of 

true love. I was able to look at the world around me with fresh new eyes. – 

Candy 

 

    


